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Fejlett Stratégiai Tervezés Nonprofit Kft. 

Juhász Zoltán stratéga 

2021. 09. 16 

 



2 
 

Bevezető 

 

Jelen beszámolóm áttekinti a 2020 márciustól, 2021 Szeptemberi civil munkámat, ami révén létrejött a 

Négyszer program. Ugyanakkor a pontos megértéshez világossá kell tennem, hogy a Négyszer 

program lényege, lelke, mondanivalója alapvetései és eszköztára nem itt született meg és nem 2020-

ban, hanem valamikor egy évtizede. 

 

Akkortájt írtam egy gazdasági operatív tervet, melyben felvázoltam egy decentralizált, elsősorban a 

kistérségek gazdasági és ipari potenciáljára épülő, megújuló energiára épített, fenntartható gazdasági 

struktúrát. 

 

Ennek gyakorlati elemeiként jöttek létre kisgazdaságok Hevesben, formálódott az Igrici kertészet, a 

Pélyi Baromfi, nyújtottunk segítséget a szalonnai, sajókazai, fulókércsi, később balmazújvárosi 

rászoruló közösségeknek. Ez a terv volt az alapja a Modul programnak, ez indukálta az Ifjúsági Labor 

megépítését, ez vezetett el a Leonardo programhoz, ennek mentén alakult ki a Beruházási Innovációk 

Online Terének rendszere és emiatt létezik ma a Négyszer program. 

 

Ennek volt köszönhető, hogy a karitatív civil munkám során, miközben segítettünk, rengeteg tesztet 

folytattunk le a terv működése kapcsán és a folyamatos – tervszerű építkezés – mára oda vezetett, 

hogy létrejött Magyarország legnagyobb, dedikált, azaz a pályázati adatszolgáltatás alapján felépített, 

kifejezetten szakmai alapokon szervezett roma közössége. 

 

Kérem, hallgassák meg és fogadják el a Négyszer program felépülésének folyamatát bemutató 

beszámolómat, majd ezt követően határozzanak a továbblépésről. 
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2020. Március 

A Fejlett Stratégiai Tervezés NKft megalakult. 

Szervezett akciókban átvette Juhász Zoltán mintegy tíz éves karitatív, szociális, közösségépítő 

feladatait. Online felületen szervezett karitatív kampányt szerveztük a Pandémia miatt nehéz helyzetbe 

került civil szervezetek és rászorulók részére. 

Megterveztük a BIOT (Beruházási Innovációk Online Tere) platformot, ami egy újító és hiánypótló 

informatikai rendszert ad a felhasználóknak.  

 

 

2020. Április 

Hevesi és borsodi partnerszervezeteinkkel több, mint három tonna élelmiszert osztottunk ki. 

Borsodba Horváth Zsolt ajánlásai és szakmai segítsége mellett egy tonna élelmiszer és több, mint 

hárommillió forint készpénzadomány került a rászorulókhoz és civil szervezetekhez.  

Hevesbe Bundri József segítségével másfél tonna élelmiszert szállítottunk. 

 

Előkészületek történtek a MODUL és az I-LAB projektek megvalósulása témájában, a projektek 

megírásra kerültek és elkezdtük a szakmai partnerekkel például az INNOVA Észak-Alföld Regionális 

Fejlesztési és Innovációs Ügynökséggel, az egyeztetést az esetleges pályázati, pénzügyi 

lehetőségekről. 

Horváth Zsolt ÖRÖ képviselő indítványára megnyitottuk az egyeztetést az Országos Roma 

Önkormányzattal is. 
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2020. Május 

Hosszas előegyeztetések után, Dancs Mihály alelnök úr személyes egyeztetésre hívta az Országos 

Roma Önkormányzat székházába Juhász Zoltánt. A megbeszélésen egy új roma arculat, egy új roma 

felemelkedési modell szükségszerűsége körvonalazódott és szóba került a megoldás módszertana is. A 

cél az volt, hogy létrejöjjön egy olyan – elsősorban – szakmai alapon szerveződő csapat, aki 

elkötelezett a roma érdekérvényesítés mellett és hatékonyan tudja képviselni a cigányság ügyét 

szolgáló programok, projektek, ötletek létrejöttét és azok rugalmas működését. Azaz legyen egy vér-

profikból álló szakmai hátországa az ORÖ-nek, akik elsősorban a célorientált érdekérvényesítésben és 

a professzionális projektszervezésben állnak a cigányság rendelkezésére.  

Néhány nappal később Agócs János Elnök úr támogatásáról biztosította a koncepciót és kérte a 

komplex kidolgozást. 

Civil szervezeteknek mintegy négymillió forintot adtunk, illetve ezen túlmenően – a MODUL 

program tervfisának részeként - Szalonnán csepegtető öntözőrendszert, Pélyen csibeállomány indító 

segítséget, igriciben pénzügyi támogatást adtunk, illetve szakmai kapcsolatban maradtunk 

partnereinkkel. 

 

 

2020. Június 

A rendszer gyerekeket érintő játékos, oktatói és szabadidőrendszerének tervei elkészültek. 

Balmazújvárosba elkezdtük leszállítani az I-Lab első egységeit és minden erőnket a megvalósításnak 

szenteltük. Párhuzamosan tájékoztattuk a helyi iskolákat a céljainkról és igyekeztünk bevonni őket az 

előkészítői munkába.  
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Partnerszervezeteink részérére tájékoztatást adtunk arról, hogy keressük a MODUL program 

kiterjesztésének és megvalósításának szakmai, pénzügyi megoldásait.  

 

2020. Július 

A hónap második felétől épült az I-Lab. Berendeztük a teret, teszteltük az eszközöket. A projekt 

elképesztő összegeket emésztett fel. ekkor már közel két éve spóroltunk a pénzen, de egy ekkora 

projekthez az adományok nem voltak elégségesek, így mi magunk, a csapat álltuk a költségek jelentős 

hányadát. Ezen felül a költségmegtakarítás érdekében, szakmai partnereink a segítségünkre siettek és 

két robotot biztosítottak állandó használati eszközként.  

 

Párhuzamosan elkezdtünk azon dolgozni, hogy az ÖRŐ képessé váljon az I-Lab programot – mint 

gesztor szervezet felkarolni és segíteni az oktatói modellt kiszélesíteni, mindezt úgy, hogy erre ne 

kelljen semmilyen pénzügyi forrást áldoznia, miközben a lehető legszélesebb skálán képviseli a roma 

érdekeket és a roma gyermekek lehetőségeinek kiterjesztését. A BIOT rendszerét felajánlottuk, mint 

eszközt és lehetővé tettük, hogy az IT rendszer ki tudja szolgálni az elvárásokat. 

Borsod megyében Szalonnán az érdeklődő szervezeteknek bemutattuk a Modul programot és 

felmértük azt az igényszintet, ami alapján már láttuk milyen részleteket kell az ORÖ részére 

elkészítenünk, egy komplex program kapcsán.  
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2020. Augusztus 

Balmazújvárosban a Fejlett Stratégiai tervezés megnyitotta az ország egyik legmodernebb informatika, 

robotika, fenntartható agrártematikai gyermek szabadidőközpontot, melynek költségvetése a 

bemutatott Ipari Robotok nélkül 35 millió forint, a robotokkal 60 millió. Az eseményen részt vett az 

országos Roma Önkormányzat alelnöke Dancs Mihály, valamint Horváth Zsolt Képviselő, aki közel 

10 éves szakmai együttműködésben áll Juhász Zoltánnal.  

 

A Szakmai kapcsolat ekkora az ORÖ-vel elmélyült, gyakorlatilag heti, kétheti megbeszéléseken, 

egyeztettünk a lehetőségekről.  

A nyitást követően azonnal világossá vált, hogy a módszertant a felnőttek is tudnák hasznosítani, így 

elkezdtük a projekt szakmai kibővítését.  

 

2020. Szeptember  

Folyamatos szakmai egyeztetés mellett, a Modul és az I-Lab alkalmazási lehetőségeit kutatva kialakult 

az a munkakapcsolati rendszer, ami megalapozta a későbbi szakmai együttműködést. A szóbeli 

egyeztetések egy összetett programstruktúrát kívántak, ami mögé jelentős innovatív fejlesztést tett a 

Fejlett Stratégiai Tervezés az IT rendszerek leprogramozásának folyamatába. Ekkor már kialakult egy 

olyan többfunkciós rendszer kialakításának szükségszerűsége, ami képes akár több ezer, esetleg több 

tízezer partner kiszolgálására.  A BIOT rendszerének felprogramozása ekkor már olyan stádiumba ért, 

amikortól biztosan lehetett látni, hogy a tervezett célok elérhetők. 

 

2020. Október 

A Pandémia második lezárási hulláma miatt bezárt az I-Lab és lelassultak az egyeztetések, de folyt az 

IT fejlesztés, a folyamatok felprogramozása, és online egyeztetéseken kialakult az a keretrendszer, ami 

elengedhetetlenné vált. 

Ennek megfelelően  

- regisztrációs  

- adatvédelmi  
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- szakmai 

- projektépítői 

- pályázati  

- közösségépítő  

…alrendszereket és a hozzájuk tartozó online platformokat kellett felépíteni. A BIOT megkapta azt az 

alrendszeri kiterjesztést, ami révén az ORÖ céljait maximálisan képes kiszolgálni. 

 

2020. November 

Az IT és szervezeti struktúra építése mellett adományokat gyűjtöttünk a már hagyományos karácsonyi 

karitatív élelmiszer adományokat megalapozzuk. Szakmai partnereinkkel több, mint 5 tonna 

élelmiszert gyűjtöttünk össze és ezek lecsomagolását, előkészítését novemberben lefolytattuk. 

 

Az ORÖ-t tájékoztattuk a rendszer jelenlegi státuszáról. Az Innovának felajánlottuk a 2021-es évre a 

szakmai együttműködés lehetőségét és rámutattunk, hogy szükséges lenne olyan szakmai 

programokra, amik mögött a Debreceni egyetem áll.  

 

2020. December 

Az I-Lab zárva volt, de a Debreceni Egyetem, az Együtt a Jövő Mérnökeiért Szövetség, a 

Balmazújvárosi Veres Péter Gimnázium, a Balmazújváros önkormányzatának szociális bizottsága, 

valamint Balmazújváros önkormányzatának területfejlesztési bizottsága, valamint az Innova 

részvételével az I-Lab jövőjéről történt megbeszélés.  

Az élelmiszer adományokat kijuttattuk a területre, ahol partnerszervezeteink célba juttatták az 

adományokat. közel hét tonna élelmiszert kapott többek között: Heves, Pély, Szalonna, Sajókaza, 

Fulókércs, Balmazújváros, stb. 
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2021. Január – Február 

Az Innova jelezte, hogy a Debreceni egyetem nyitott az esetleges együttműködésre, határozzuk meg a 

paramétereket, fogalmazzuk meg a konkrét elvárási szinteket, illetve adjunk választ arra, miként 

képzeljük az együttműködést. 

Mivel a BIOT alaprendszer már készen állt, megkezdtük előkészíteni azt a szakmai együttműködési 

platformot, amit kilenc hónappal korábban körvonalazott Juhász Zoltán az ORÖ-ben. 

Ennek érdekében a Fejlett Stratégiai Tervezés adja a projekt, IT, társadalmi tájékoztatás, bemutatói 

edukáció, valamint az együttműködői partnerek kommunikációs rendjét a saját projekttervei mellett. 

Az Innova a pályázati rendszerek fejlesztéséhez járul hozzá és képviseli a Debreceni egyetem 

projektjeit, a Debreceni egyetem projekttervekkel áll az együttműködés mellé. Ezen túlmenően 

„kinyitjuk a kaput” minden partnerszervezetnek és elkezdjük vizsgálni a 21-27-es pályázati időszak 

lehetőségeit. 

Ekkor a Fejlett Stratégiai Tervezés IT csoportja már túl volt az első ötmillió kódon. De közöttünk is 

többen megbetegedtek, ez hátráltatta a munkát, de nem állította meg. 

 

2021. Március 

Az egyeztetések a Debreceni Egyetemen folytatódtak, ahol jelen volt Az Országos Roma 

Önkormányzat részéről: Agócs János Elnök úr, Dancs Mihály és Farkas László Alelnök urak. A 

Debreceni Egyetem részéről: Dr. habil Móré Marianna egyetemi docens, dékán asszony, az Innova 

NKft. részéről Vámosi Gábor úr, a Fejlett Stratégiai Fejlesztés NKft. részéről Juhász Zoltán úr.  

A program ekkor még nem rendelkezett névvel, de már tudható volt, hogy több lábon fog állni és az 

elképzelt szakmai, szervezeti, Információtechnológiai struktúra, valamint a vázolt feladatok rendje 

elfogadásra került.  

 

2021 Április - Május 

A program megkapta a Négyszer nevet. 

Elnökségi programtájékoztatások történtek, melyek alapján a résztvevőknek világossá vált a Négyszer 

folyamatainak módszere a szükségszerűség elvének követési metodikája és egy átfogó program 

kialakításának lehetőségei.  
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Megkezdtük az elnökség tájékoztatói, döntés előkészítői dokumentumának elkészítését, amiben 

kibontottuk a Négyszer program eredetét, céljait, illetve bemutatjuk azon projekteket, amelyek csak 

nagy társadalmi támogatás esetén jöhetnek létre.  

A dokumentum 43 oldalon foglalja össze a lehetőségeket az alábbi főbb pontok mentén. 

- Kialakulás 

- Lobi 

- Módszertan 

- Projekttervek 

Mindeközben a terepen is folytattuk a munkát. Az I-Lab rendszerét a tapasztalatok és elvárások 

alapján kibővítettük és projektszinten elláttuk felnőttképzési módszerekkel, így hét hónapnyi munka 

végeredményeként megszületett a Leonardo program. 

A Modul Program keretében a kisgazdaságoknak ezer gyümölcsfát juttatunk el Borsod megyébe 

(Szalonna, Fulókércs, Igrici.) 

 

 

2021. Június  

Júniusban sebességet váltottunk és több vonalon haladtunk a cél felé. 

Az újra nyitó I-Lab vendégül látott polgármestereket, intézményvezetőket és a program társadalmi, 

szakmai kiszélesítésének érdekében. Tájékoztatást kaptak a modell lehetőségeiről, a Leonardo 

programról és annak pályázati jövőképéről.  
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Ezen opciókról Dancs Mihály is a helyszínen kapott tájékoztatást és ekkor felmerült, hogy ide, az 

ORŐ székházába is lehetne építeni egyet. Felmerült, hogy ez a projekt érintheti a VII. kerületi 

polgármesteri hivatalt is. 

 

A MODUL program kísérleti felületén, Balmazújvárosi Képviselők részvételével, a Balmazújvárosi 

Roma Önkormányzattal együtt, mintegy 10 ezer palántát osztottunk ki a Balmazújvárosi roma 

közösségben ingyen.  
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Egerben a közgyűlés meghallgatta dr. habil Móré Mariann a Debreceni egyetem dékánjának, Vámosi 

Gábor az INNOVA Észak Magyarországi Fejlesztési Ügynökség Ügyvezetője, valamint Juhász Zoltán 

a Fejlett Stratégiai Tervezés stratégájának előadását, ami röviden bemutatta egy új program 

keretrendszerét, módszertanát és közösségi projektjeit.  

 

A képviselők egy új program beindítását szorgalmazzák, ami képes a Roma összefogást dedikáltan 

megszervezni és kívül esik a politikán.  

Az ORÖ-ben heti egyeztetések során az elnök és az alelnök urak folyamatos tájékoztatást kapnak az 

IT fejlesztésekről.  

A rendszerbe belépett együttműködő szereplőként az Országos Roma Foglakoztatási Központ és 

időpont egyeztetés történik az első programbemutatók megtartására.  

Június 15-én élesítettük a tájékoztató honlapot a negyszer.hu-t és elindítottuk a regisztrációs modult.  

Az oldalra feltöltöttük a Négyszer program folyamatainak rendjét és a Fejlett Stratégiai Tervezés által 

elkészített elnökségi tájékoztatót is, hogy mindenki számára elérhető legyen.  

 

2021. Július 

A Négyszer program ebben a hónapban lépett a színre! 

Az I-Lab új helyre költözött Balmazújvárosban. Elindítottuk a gyermekek tudományos napközis 

táborát. 
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Elkészült a Négyszer program folyamatait bemutató előadás PP dokumentációja és elindul a web 

felület is, ahol nyomon lehet követni a munkát.  

Július 3-án, Szekszárdon bemutatkozott a program, majd Véménden egy rövid szakmai egyeztetés 

keretében a helyi lehetőségeket is felmértük.  

 

A regisztrációs rendszerben megjelentek az első regisztráltak, és elindult az IT rendszer adatvédelmi, 

valamint kommunikációs moduljai. Elemeztük a szekszárdi tapasztalatokat, kibővítettük a tájékoztató 

platformot, a PP dokumentáció elnyerte alaprendszereinek végső formáját. 

20-án Hajdúböszörményben kerül sor a bemutatóra, amit a Fejlett Stratégiai Tervezés NKft rögzített 

tájékoztatási és elemzési céllal. A videó felkerült weboldalra és a Youtubera, ahol az óta is 

megtekinthető. 

 

 

2021. Augusztus 

A négyszer program online rendszerét – kérésre – kibővítettük papír alapú rendszerrel is. Így az együtt 

működöket képessé váltunk írásos jelentkezést követően regisztrálni. 

Borsodban leteszteltük a telefonos segítőrendszert. 
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Előadásokat tartottunk: Edelényben, Tiszaburán és Balmazújvárosban, ahol a rendezvényeken 

részletesen kibontottuk a módszertant, a célokat és rávilágítottunk a program azon elemeinek hasznára, 

amelyek révén a roma társadalom képessé válik – akár egy mobiltelefon segítségével is részt venni 

pályázatokon, projekteket építhetnek, közösségeket hozhatnak létre, illetve tágabb értelmezésben 

részeseivé tudnak válni az új roma stratégia megvalósításának. 

 

Juhász Zoltán kérésére Szűcs Balázs Budapest VII. kerületének alpolgármester meglátogatta Agócs 

János elnök urat, hogy az ORÖ és az önkormányzat összefogásáról és a Leonardo Program Ifjúsági 

Labor egységének megépítéséről egyeztessenek. 

 

2021. Szeptember 

Juhász Zoltán bemutatta Agócs János elnök úrnak a Napelem és Napkollektor Szövetség elnökét. Cél 

az új Napelem pályázat műszaki, szakmai rendszereinek minél szélesebb körű támogatásának 

megszervezése a Négyszer program kereteiben. A megbeszélések eredményeként az új napelemes 

pályázati rendszerben az ORÖ az ország talán legnagyobb szakmai szervezetének segítségére 
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számíthat, illetve lépéseket tettünk egy szakmai képzés megnyitására, amely keretében napelem 

szerelő segédek képzését tűztük ki célul. 

16-20 között a Négyszer program web irodái megnyílnak és az első pályázatokhoz a regisztráltak 

hozzáférnek és elindulhatnak. 

16-án beszámoló az ORÖ képviselőtestülete előtt az elmúlt másfél év munkájáról. 

18-án előadás Véménden, 24-én, Encsen, 25-én, Nyíregyházán. 

 

2021. Október 

Október 1-én Egerben tartunk programnyitást. 

A Pandémiára való tekintettel, későbbi időpontra a kormányzati döntések alapján szervezünk 

előadásokat.  

 

Általános pénzügyi információk a program kapcsán 

A Fejlett Stratégiai Tervezés az elvégzett munkáért nem kapott pénzt az Országos Roma 

Önkormányzattól. Minden a fentiekben tárgyalt esetben a saját költségvetésünkre támaszkodtunk. 

 

WEB 

www.negyszer.hu 

www.biot.hu 
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Testületi határozati javaslat 

 

Kérem beszámolóm elfogadását.  

 

Előterjesztés:  

A képviselők által már megismert Négyszer program üzemeltetése, üzemben tartása, társadalmi, 

szakmai, közéleti érdekegyeztetése kapcsán, a programban életre hívott projektek, folyamatok, 

modellek komplex ellenőrzése, levezetése, fejlesztése tárgyában, a testület meghatalmazza Agócs 

János Elnök urat, hogy mindenre kiterjedő együttműködési megállapodást kössön a Fejlett Stratégiai 

Fejlesztés Nonprofit Kft-vel, valamint ezt követően a Debreceni Egyetemmel, a INNOVA Észak 

Magyarországi Fejlesztési Ügynökséggel, a Napelem és Napkollektor szövetséggel, valamint minden 

olyan szakmai partnerrel és szerveződéssel, Amit a Fejlett Stratégiai Tervezés Nonprofit KFT a 

stratégiai együttműködés keretében indokoltnak tekint. 

 

Indoklás: Az elmúlt időszakban (2020 tavaszától napjainkig) a Fejlett Stratégiai Tervezés Nonprofit 

Kft. a rendszert és programstruktúrát felépítette, beüzemelte, tesztelte, és jelenleg is minden 

erőforrását latba véve dolgozik a program sikeréért. Így időszerű ezt a munkafolyamatot a testület 

által, mint bizonyítottan működő, az ORÖ érdekeit maximálisan szolgáló, szakmai, értékrendi, 

társadalmi programstruktúrát a fejlesztőkkel együtt – szerződéses környezetben legitimálni.  

 

 

 

 


